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برگزار شد. 

ابتدا خانم دکتر باقری ضمن تشکر از حضور اعضا از سرگروه ها خواستند تا گزارش فعالیت خود را ارائه نمایند. -

سپس خانم دکتر بهرام نژاد (سرگروه مبحث ویژه) گزارشی از فعالیتهای گروه خود را ارائه کردند. ایشان بیان داشتند ابتدا با اعضا  -

معرفی شده تماس گرفته شد. سپس جلسه مجازی برگزار شد. در مبحث ICU , CCU پیشرفت خوبی حاصل شد. در حال حاضر 

باید محتوا ادیت شود که به تفکیک دو مبحث برای دبیرخانه کارگروه ارسال خواهد شد. اما در زمینه دیالیز متاسفانه گروه تشکیل 

نشد علی رغم تماسهای مکرر با دانشگاههای مختلف استادی در این زمینه معرفی نشد. ایشان پیشنهاد دادند که اعضای حاضر در 

جلسه در صورت آشنایی با اساتید متخصص در زمینه دیالیز به گروه ایشان معرفی شود. در ادامه فعالیت پیش نویس اولیه محتوا 

ICU , CCU تا نیمه اسفندماه به دبیرخانه کارگروه ارسال خواهد شد.

در ادامه دکتر باقری بیان داشتند در ارتباط با معرفی استاد در مبحث دیالیز از طریق روابط غیر رسمی اساتیدی را به خانم دکتر  -

بهرام نژاد معرفی خواهند کرد. ایشان در ادامه گفتند با توجه به اینکه در مبحث نفرولوژی سرگروه هستند، از پنج دانشگاه در سطح 

کشور تیم تشکیل گردیده است و محتوای این مبحث هم تا نیمه اسفند آماده می باشد.

سپس خانم دکتر نحریر (سرگروه مبحث سرطان) گزارشی از فعالیتهای گروه خود را ارائه کردند. ایشان بیان داشتند بعد از  -

هماهنگی با اساتید معرفی شده در واتس اپ گروهی تشکیل داده شد که برای پیشرفت فعالیتها و هماهنگی اعضا بسیار خوب بود. 

به محض آماده شدن پیش محتوای آن را خدمت خانم دکتر باقری ارسال کرده و از نظرات ایشان نیز بهره مند شدیم. البته چالشی 

که ایجاد شد قطع شدن برنامه واتس اپ بود که روند پیشرفت کار را کند کرد و مسیر ارتباط سخت تر شد. چالش دوم اینکه 

درکوریکولوم پرستاری جایگاه خاصی برای واحد سرطان مشخص نشده است و در مبحث مفاهیم پرستاری گنجانده شده است. 

اینکه آیا در این مبحث دانشجو توسط افراد خبره آموزش داده می شود؟ چالش بعدی کارورزی های سرطان می باشد که واضح و 

شاخص ارائه نمی شود. یکی از مشکلاتی که در حال حاضر داریم اینکه اساتید معرفی شده همکاری نمی کنند. تماس نهایی با آنها 
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گرفته خواهد شد درصورت پاسخ منفی این اساتید از حضور اساتید دیگر در این حوزه بهره مند خواهیم شد.

خانم دکتر باقری به سوالات مطرح شده توسط خانم دکتر نحریر پاسخ دادند از جمله در ارتباط با محتوای ارسالی در مورد اهداف  -

رفتاری را تایید نمودند و عنوان کردند که البته در کوریکولوم جدید مبحث تنفس قلب و سرطان در مبحث نظری با هم ارائه می 

شود. نکته ای که باید در ارتباط با استادی گاید به آن اشاره شود این است که برخی اساتید از استراتژی تدریس که مناسب محیط 

بالین باشد اطلاع ندارند. محدوده علمی نیز نامفهوم می باشد. در کوریکولوم جدید مبحث سرطان از مفاهیم پرستاری خارج شده و 

وارد بحث بزرگسالان شده است. اما در مورد بهره مند شدن از اساتید اینکه افراد معرفی شده به سرگروه ها افرادی هستند که از 

طریق ارسال فراخوان به مناطق ده گانه به کارگروه توسعه علوم پرستاری معرفی شده اند. در صورت تماس با این اساتید و عدم 

تمایل به همکاری میتوان از دیگر اساتید علاقمند متخصص و داوطلب در این زمینه بهره مند شد. 

در ادامه خانم دکتر گشمرد (سرگروه کودکان) گزارشی از فعالیتهای گروه خود را ارائه کردند. ایشان بیان داشتند بعد از تماس با  -

اعضا معرفی شده جلساتی را برگزار کردیم و همچنین نحوه نگارش را ارائه کرده و  پیشنهادها داده شد تا بر اساس سرفصل دروس 

محتواها  ارائه شود. همچنین از مفاهیمی که کاربردی تر هستند استفاده کرده و  اولویت سرفصلها را مشخص کردیم. از اعضا معرفی 

شده هفت نفر تمایل به همکاری داشتند که تقسیم وظایف کرده و فعالیت را شروع کردیم در نیمه های مرداد بیست تاپیک اصلی 

در مبحث کودک بیمار، کودک سالم و نوزادان تقسیم بندی وظایف انجام شد. به اعضا فرصت داده شد تا نیمه اول مهرماه گزارش 

خود را ارائه نمایند. با توجه به قطع شدن واتس اپ هماهنگی ها کند شده بود که برای رفع این مشکل در روبیکا گروه تشکیل داده 

شد. سه نفر از اساتید محتوای خود را آماده کردند و در جلسه ای ارائه دادند و اعضا نظرات و پیشنهادات خود را بیان کردند در ادامه 

فعالیت با توجه به شروع ترم جدید فعالیت ها کم شد و اعضا وقت خواستند برای آماده کردن مرحله دوم محتوا تا بتوانند مطلب را 

آماده کنند البته محتواهایی که بررسی کردیم روش آموزش نوین نبود بعد از کامنت قرار شد بر اساس نمونه جدید محتوا را ارائه 

نمایند همچنین الگو برداری کرده و مطالب را در گاید لاین طراحی و ارسال کنند مشکلات مواردی برای پروسیجرها مثل اکسیژن 

درمانی در کودک بیمار و در کودک سالم ارتباطات و آموزش به خانواده بسیار سوال مطرح شده است. اساتید مباحث کودک بیمار و 

کودک سالم اختلالات شایع نوزادان ارائه شده را در جدولی ارائه کردند. اکنون در تلاش هستیم تا از دانشکده های تیپ یک بهره 

مند شویم سپس محتوا را آماده کرده و تا نیمه اسفند ماه به دبیرخانه کارگروه توسعه علوم پرستاری ارسال خواهیم کرد. در حال 

حاضر دوازده استاد در این حوزه فعالیت دارند. 

خانم دکتر باقری بیان داشتند که آماده شدن محتوا در قالب الگوی نگارش بسیار مهم است که نکات گفته شده در الگو حتما رعایت  -

شود. مدت زمان کارآموزی محدود است در اینجا نکته مهم این است که دانشجو به یادگیری خود باور داشته باشد در این مبحث ما 

به دانشجو القا می کنیم تا بتواند آنچه که باید یاد بگیرد. یکسری پروسیچرها هست که در این بازه زمانی گنجانده نمی شود و باید 

در پیوست ها آورده شود. یعنی بر اساس سه بعد محتوا، فعالیت و مدیریت یادگیری محتواها باید آماده شود.  موارد پروسیجرها مثل 

انجام سونداژ و یا موارد دیگر در قسمت پیوست اضافه شود. مباحث مثل مهارتهای ارتباطی یا موضوعات اخلاقی کودک سالم که 

محیطهایی که در نظر گرفته بودند مهد کودک و مدارس بود پس باید با توجه به شرایط مدیریت کرد. یعنی اینکه قسمت آموزش 

که در مبحث کودک با مبحث بزرگسال متفاوت می باشد را با سناریو ارائه دهید. ارائه محتوا باید متمرکز روی فعالیت یادگیری 

باشد ارائه محتوا در مباحث اخلاقی در مبحث کودکان با توجه به آسیب پذیری آنها در قالب فعالیتهای یادگیری پر رنگ تر باشد. 
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اگر جنس استادی گاید، محتوا محور باشد، طبق عادت کل محتوا به دانشجو انتقال داده می شود. در حال حاضر در آموزش کل 

محتوا ارائه نمی شود بلکه باید دانشجو با نظارت مربی مطالب را مطالعه کند، در این مرحله از کتابهای کیس استادی استفاده می 

شود. در حوزه مباحث اخلاقی می توانید از کتابی که در حوزه معضلات اخلاقی همراه با پاسخ است و آقای دکتر شهریاری ترجمه 

کرده اند کمک بگیرید. 

سپس خانم دکتر توکلی (سرگروه روانپرستاری) گزارشی از فعالیتهای خود را ارائه کردند ایشان بیان داشتند با اساتیدی که دفتر  -

کارگروه توسعه معرفی کرده بود تماس گرفتیم. در حال حاضر در خدمت اساتیدی از دانشگاه های شیراز، یاسوج، اهواز، اسدآباد، 

اصفهان، کاشان، شهرکرد و یزد هستیم. یکی از فعالیتهای گروه تعامل درمانی می باشد که اجرا می شود. روان درمانی از اهمیت 

خاصی برخوردار می باشد. علائمی چون خشم، استرس و تعاملاتی که افراد دارند و میتوانند داشته باشند را در دستور کار قرار داده 

ایم. درفت اولیه آماده شده است. بخش اول مشخصات پیامدهای دانش، نگرش و مهارت فعالیت ها می باشد سپس جدول زمانبندی 

بر اساس اهداف اقتصادی و مقررات در بخش ارزیابی تهیه شد. بخش دوم موانعی که در مسیر فعالیت موجود می باشد. بخش سوم 

لاگ بوکها را قرار دادیم. در نهایت نظرات و پیشنهادات اعضا را اعمال کرده و سپس برای دفتر کارگروه ارسال خواهیم کرد. 

خانم دکتر باقری بیان داشتند، موضوعات بسیار خوب مدیریت و تنظیم شده است. در بخش بالینی دانشجو  باید، موارد شایع و  -

مشکلات را شناسایی کند و درخواست داشتند که محتوایی که آماده می شود با توجه به حداقل ها و حداکثرها و مربوط به دانشکده 

های تیپ یک و دانشکده های کم برخوردار باید تنظیم شود. 

در ادامه آقای دکتر حیدری (سرگروه کلیه، قلب و تنفس) بیان داشتند که با اساتیدی که از طرف دفتر کارگروه توسعه علوم  -

پرستاری معرفی شده بودند تماس گرفته و هماهنگی های لازم انجام شد سپس گروهی در واتس اپ تشکیل شد در آنجا اساتید 

نظرات و پیشنهادات خود را ارائه می کردند. بعد از قطع واتس اپ فعالیتها متوقف شد و در حال حاضر محتوایی جهت ارائه آماده نداریم. 

در پایان موارد زیر مصوب گردید: -

زمان پایان زمان شروع مسئول پیگیری مصوبات جلسه
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